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دفاع روسیه از طالبان
وزیر خارجه روسیه در ادامه روند حمایت روسیه از گروه طالبان از این گروه 
تعریف و تمجید کرد.»سرگئی لاوورف«وزیر خارجه روسیه گفت که گروه طالبان 
به اظهارات خود مبنی بر عفو و توقف درگیری ها و نیز گفت و گوی میان طرف های 
افغانستانی پایبند است.پیش از این سخنگوی وزارت خارجه روسیه و سفیر این 

کشور در کابل نیز صریح از گروه طالبان حمایت کرده بودند.

اخبار ویژه ...

مدیریت وقت!

پیام آمریکا برای شروع 

یک سوم زیر خط فقرند

عکس بیندازند

استقبال کنند

توصیه لاهوتی 

در جریان بررســی برنامه امیرعبداللهیان، وزیر پیشــنهادی امور خارجه، محمود 
احمدی بیغش عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی که قرار بود به عنوان 
مخالف وزیر پیشنهادی صحبت کند، پس از قرار گرفتن در جایگاه با انتقاد از علی 
اصغر عنابستانی دیگر نماینده مخالف درخصوص تقسیم وقت، گفت: قرار بود آقای 
عنابستانی ده دقیقه از وقت را به من بدهد ولی اکنون سه دقیقه در اختیار من قرار 
گرفته است و من در زمانی که می خواستم از وزیر پیشنهادی انتقاد کنم، باید به انتقاد 
از همکار خود بپردازم. با توجه به کمبود زمان از صحبت انصراف داده و مطالبم را 

در اختیار رسانه ها قرار خواهم داد.

وزیر خارجه ژاپن حامل پیام بایدن برای رئیســی بود .ژاپن با مجوز امریکا، تامین 
بخش عمده نیاز واکســن ایران را برعهده گرفت.طبق گزارش رسانه های غرب، 
آمریکایی ها در پیامی به ایران برای شــروع دوباره مذاکرات اعلام آمادگی کرده و 
گفته اند که نباید مذاکرات را از اول و به اصطلاح از نقطه صفر شروع کنیم بلکه ادامه 
مذاکرات قبلی باشد. نگاه رئیسی بر این است که ایران با این پیشنهاد موافقت کند.

گفته  می شود دولت رئیسی به زودی مذاکرات با گروه ۱+۴ را کلید می زند.طبق این 
گزارش تاکید ایران بر این است که تیم هسته ای ایران وارد مذاکرات فرسایشی نشود. 
بایدن در اولین گام حسن نیت خود با صدور مجوز آزادی دارایی مسدود شده ایران 

در ژاپن و کره جنوبی به حل بحران تامین واکسن ایران کمک کرد.

خط فقر در ســال ۹۹، برای خانوارهای سه نفره، ۲ میلیون و ۷۵۸ هزار تومان و برای 
خانواده های چهارنفره، ۳میلیون و ۳۸۵ هزار تومان برآورد شده است.نخستین گزارش 
رسمی »خط فقر« در ایران، از سوی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی منتشر شد، تا 
یک نمای نزدیک از سطح فقر ارائه شود. منظور از خط فقر، حداقل هزینه های ماهانه 
افراد در سراسر کشور برای تامین نیازهای ضروری است. مطابق بررسی این گزارش، 
خط فقر سرانه سال ۱۳۹۹ معادل یک  میلیون و ۲۵۴هزار تومان است. همچنین خط فقر 
در این سال، برای خانوارهای سه نفره، ۲ میلیون و ۷۵۸ هزار تومان و برای خانواده های 
چهارنفره این رقم برابر ۳میلیون و ۳۸۵ هزار تومان برآورد شده است.بررسی داده ها 
نشان می دهد، خط فقر سال ۹۹ نسبت به سال قبل از آن، رشدی ۳۸درصدی داشته که 
مهم ترین عامل افزایش خط فقر در سال ۹۹ تورم بالا در دو بخش خوراکی ها و مسکن 
بوده است. همچنین بر اساس داده های هزینه و درآمد، در سال ۹۸ یک سوم خانوارهای 
ایرانی زیر خط فقر قرار داشــته اند؛ موضوعی که به آن »نرخ فقر« گفته می شود. این 
گزارش درباره نرخ فقر سال ۹۹ آماری را منتشر نکرده؛ اما می توان پیش بینی کرد این 

نرخ در سال گذشته نیز افزایش یافته است.

محمود احمدی نژاد با شــبکه الرشید عراق گفتگو کرده است. سوال: آقای رئیس 
جمهور یادتان می آید در سفری که به عراق داشتید، سربازان آمریکایی می خواستند 
با شما عکس یادگاری بگیرند؟احمدی نژاد: بله. من هر جای دنیا که می روم همین 
گونه است. همه می خواهند عکس بیندازند. البته من آنها را نمی شناختم.سوال: با 
توجه به اینکه آنها نظامی بودند، آیا برای شما مشکل آفرین نبود؟احمدی نژاد: نگاه 
ما انسانی است. مگر رابطه انسانی، با شغل انسان ها تغییر می کند؟ آنها که خودشان 
تصمیم گیر نبودند، مامورینی بودند که از طرف یک فرماندهی به آنجا اعزام شده 

بودند.

یک چهره سیاسی اصلاح طلب گفت: اصلاح طلبان باید از آقای رئیسی استقبال کنند. 
قطعا آقای رئیسی از اصلاح طلبان استفاده نمی کند اما اصلاح طلبان باید از موضع 

انتقادات سازنده ورود کنند، نه انتقاد مخرب و دولت نیز از انتقاد آن ها استقبال کند.

مهرداد لاهوتی، نماینده ادوار مجلس به وکلای ملت توصیه کرد که به دولت کمک 
کنند تا با صرف کمترین زمان اداره کشور را آغاز کند و با معرفی سرپرست و انتخاب 

گزینه های جدید معطل نشود.

رییس جمهور:

تجربیات مدیران می تواند در پیشبرد امور
 مفید و موثر باشد

حجه الاسلام سید ابراهیم رئیسی در جلسه هیات دولت با 
اشاره به اینکه جلسه آتی هیات وزیران، با حضور وزرای 
جدید برگزار خواهد شد، ضمن قدردانی از کلیه زحمات 
و خدمات وزرا، به ویژه در دو هفته  اخیر و در همکاری با 
دولت جدید، گفت: اعتقاد و باورم این است که تجربیات 
مسئولین سطوح کلان کشــور مانند چراغ راه و راهنما، 
می تواند در پیشــبرد امور مفید و موثر باشد و باید از این 

تجربیات استفاده شود.

رئیســی انســجام، وحدت و اعتماد را سرمایه بزرگ و 
ارزشمندی برای نظام دانست و اظهار داشت: اعتماد مردم 
به مسئولین و اعتماد رهبر معظم انقلاب به فرد فردِ مدیران، 
ســرمایه بسیار با ارزشی اســت که باید در جهت ارتقا و 

تقویت هر چه بیشتر آن تلاش کنیم.
رئیســی با تاکید بر اینکه همدلی و انســجام مسئولان از 
الزامات پیشــرفت کشور اســت، گفت: همانطوری  که 
سوء ظن و بدبینی، بدترین آفتی است که اگر بین مسئولین 

ایجاد شود موجب کُندی امور و بروز مشکل در زندگی 
مردم می شود، در مقابل، اعتماد مردم به مسئولین می تواند 

موجب سرعت در پیشرفت امور باشد.
رییس جمهوری ضرورت تداوم اعتماد مردم به مسئولین 
را مورد تاکید قرار داد و اظهارداشــت: برخلاف نظام های 
استبدادی و سلطنتی، تداوم اعتماد مردم، مهمترین مساله 
در کشوری مانند جمهوری اسلامی ایران است که اساس 
حکومت در آن مبتنی بر رای و اراده مردم است، لذا ایجاد و 
تداوم اعتماد از اهمیت زیادی برخوردار است و این موضوع 

در گرو نشان دادن صداقت و خدمت برای مردم می باشد.
رئیســی خاطرنشــان کرد: تداوم و تقویت اعتماد مردم 
موجب تقویت ســرمایه اجتماعی و افزایش مشارکت و 

نشاط اجتماعی خواهد شد.
رئیس جمهوری در بخش دیگری از صحبت های خود، 
با اشــاره به ضرورت پرهیز از اتخاذ تصمیمات لحظه ای 
بویژه در زمینه های اقتصادی،  تصریح کرد: تصمیمات مان 
بایــد متقن و اعتمادبخش بوده و نتیجه آن ایجاد ثبات در 

زندگی مردم باشد.
رئیس دولت ســیزدهم بی ثباتی و قابل پیش بینی نبودن 
شــرایط اقتصادی را بدترین آفت برای جامعه دانســت 
و اظهار داشــت: مجموعه اقدامات باید به گونه ای باشد 
که آینده برای عمــوم مردم و همه بخش های تولیدی و 

اقتصادی قابل پیش بینی شود.

    سرویس سیاسی - رییس جمهوری گفت: اعتقاد و باورم این است که تجربیات مسئولین سطوح کلان کشور مانند چراغ راه و راهنما 
می تواند در پیشبرد امور مفید و موثر باشد و باید از این تجربیات استفاده شود.

سرویس سیاسی-  بیژن مقدم گفت: من تصور می کنم مجلس به کلیت وزرای 
پیشنهادی رأی مثبت دهد. حالا در این بین ممکن است یکی دو وزیر رأی اعتماد 

نگیرند اما در کلیت مجلس با کابینه پیشنهادی آقای رئیسی همراهی می کند. 
بررسی وضعیت وزرای پیشنهادی رئیسی در مجلس آغاز شد حالا و باید دید که 
از پس این بررسی ها چیدمان کابینه دولت سیزدهم جگونه خواهد بود و نمایندگان 

مجلس در کلیت با دولت همراهی خواهند کرد یا بر آن سخت می گیرند؟
بیژن مقدم درباره این موضوع گفت: »در وهله نخســت باید دید که چه افرادی 
می توانستند با آقای رئیسی کار کنند تا تحلیل و قضاوتمان یک جانبه نباشد؛ به این 
معنی که ممکن است بسیاری از افراد توانایی برعهده گرفتن وزارتخانه ای را داشته 
باشند اما نتوانند با دولت آقای رئیسی کار کنند. برخی هم اصلا تمایل ندارند که کار 
کنند. این افرادی که اکنون به عنوان کابینه پیشنهادی آقای رئیسی می بینیم بهترین 
افراد از منظر آقای رئیسی هستند که می توانند با خط و مشی فکری اش کار کنند. 
پس این طور نیست که بگوییم افراد دیگری هم بودند و چرا از آنها استفاده نشد 

و در کنار تخصص و تجربه باید به عنصر همگرایی با دولت هم توجه شود«.
او درباره تیم اقتصادی رئیســی هم بیان کرد: »درباره تیم اقتصادی باید گفت که 
برخی از نیروها از تجربه اجرایی کافی برخوردار نیستند. البته که برخی هم دارای 
چنین تجربه ای هستند. ما می بینیم که آقایای محرابیان فردی باتجربه است و آقای 
خاندوزی نیروهایی خوش فکر و کاربلد است؛ نیروهای عملیاتی خوبی هم خاصه 
در وزرات کار دیده می شود. با این همه باید بدانیم که راهبری تیم اقتصادی بر عهده 
معاون اول گذاشته شده است و امیدواریم همه نیروهای اقتصادی دولت بتوانند از 

پس رفع مشکلات موجود برآیند«.
این فعال سیاسی درباره تیم سیاست خارجی رئیسی با هدایت حسین امیرعبداللهیان 
هم اظهار کرد: »وزارت خارجه حتما در تمام دولت ها دارای اهمیت بسیار بالایی 
است. آقای امیرعبداللهیان نیرویی متخصص و دارای تجربه است که به خصوص 
در حوزه خاورمیانه و منطقه می داند که چه کار بکند؛ از ســوی دیگر او از بدنه 
وزارت خارجه است و مورد احترام و اعتماد همه نیروهای وزارت خارجه قرار 
دارد و با چنین نگاهی که بر او وجود دارد می تواند در پیش برد هماهنگ و با قدرت 

سیاست های خارجی جمهوری اسلامی ایران مؤثر واقع شود«.
او همچنین درباره وضعیت عزت الله ضرغامی به عنوان وزیر پیشنهادی گردشگری 
هم تصریح کرد: »آقای ضرغامی یکی از مدیران توانمند در جمهوری اســلامی 
است که بسیار خوش فکر هم هست. حتما کمک آقای ضرغامی به دولت محدود 
به وزارت گردشــگری نمی شــود و او در حوزه هایی مانند اقتصاد و فرهنگ هم 
مشاروه هایی مهم به آقای رئیسی و دولت خواهد داد و از تجربه او استفاده می شود. 
مشخصا درباره وزارت گردشگری هم او وظیفه مهمی دارد زیرا بعد از بحران کرونا 
یکی از مهم ترین موضوعات کشور رونق گردشگری در کشور است که امیدواریم 

آقای ضرغامی به بهترین شکل از پس این مسئولیت برآید«.
مقدم در پایان گفت: »من تصور می کنم مجلس به کلیت وزرای پیشنهادی رأی 
مثبت دهد. حالا در این بین ممکن است یکی دو وزیر رأی اعتماد نگیرند اما در 

کلیت مجلس با کابینه پیشنهادی آقای رئیسی همراهی می کند«.

بیژن مقدم  فعال سیاسی :

مجلس در بررسی وضعیت وزرای 
پیشنهادی با رئیسی همراهی می کند 

سرویس سیاســی- عضــو شورای 
ائتلاف نیروهــای انقلاب گفت: یک 
جریان کوچک متشــکل از همکاران 
»آســتان قدس« و »ستاد اجرایی فرمان 
امام« دور هم جمع شــدند و انتخاب 
اعضای کابینــه را انجام دادند بنابراین 
ماحصل کار محفــل دورهمی اصلا 

ربطی به اصولگرایی ندارد. 
کابینه دولت سیزدهم را بسیاری عصاره 
ظرفیت های جریان اصولگرایی پیش 
بینی مــی کردند اما بعــد رونمایی از 
وزرای پیشنهادی گویا صاحب نظران 

می کوشند تصویر واقعی تری از توانایی این دولت به مردم ارائه دهند.
حبیب الله بور بور درباره ارزیابی دولت ســیزدهم گفت: بدون خردجمعی و نظر 
ساختاری و تشکیلاتی، هر فردی بخواهد کابینه را برای اداره یک کشور ببندد، حتما 
موفقیت لازم را نخواهد داشت. همان روزهای نخست پس از اعلام نتیجه انتخابات 
ریاست جمهوری، بیان شد که »آقای رئیسی ستادی را به سرپرستی آقای مخبر تشکیل 
داده است و از جریانات مختلف سیاسی و غیر سیاسی و حتی مردم خواسته که درباره 

اعضای کابینه نظرات شان را بدهند«.
وی افزود: از همان روز مشــخص بود که به احتمال زیاد ســتاد آقای رئیسی بر اثر 
رودربایسی و تعارف، آقای مخبر را معاون اول قرار دهد. این طور برخوردها حتی 
مناسب برای اداره یک شرکت نیست چه رسد به اداره یک کشور. کسی که در انتخاب 
اعضای کابینه است نباید خودش جزء انتخاب ها باشد تا تصمیم های درستی اتخاذ 

شود. در مجموع انشاءالله به خیر بگذرد ولی من افق را خیلی روشن نمی بینم.
عضو شورای ائتلاف نیروهای انقلاب درباره اینکه »آیا کابینه دولت سیزدهم نماد 
ظرفیت های اصولگرایی است یا خیر؟« یادآور شد: اینها یک جریان کوچک متشکل 
از همکاران »آستان قدس« و »ستاد اجرایی فرمان امام« دور هم جمع شدند و انتخاب 
اعضــای کابینه را انجام دادند بنابراین ماحصل کار محفل دورهمی اصلا ربطی به 

اصولگرایی ندارد.
وی با بیان اینکه این مدل انتخاب اعضای کابینه را قبول ندارم، افزود: این مدلی نیست 
که مملکت را به سامان واقعی برساند. زمان انتخابات نخبگان سیاسی و فکری به میدان 
می آیند و از کاندیداهای مطلوب خود تعریف می کنند اما وقتی آن کاندیدا انتخاب 

شد اعلام می کند که به کسی وابسته نیست.
این فعال سیاسی اصولگرا یادآور شد: آقایان احمدی نژاد، روحانی و رئیسی را چه 
کسانی حمایت کردند تا انتخاب شدند؟ جریان سیاسی می آید این افراد را انتخاب 
می کند بعد وقتی رأی آوردند خودشان می نشینند، برای کابینه تصمیم می گیرند و 
دیگر کاری به جریان حمایت کننده ندارند. جریان سیاسی فقط مرغ عزا و عروسی 

برای پاسخگو بودن است.
بور بور افزود: در حالیکه عملکرد آقای رئیسی را جریان باید پاسخ دهد، انتخاب 
اعضای کابینه را یک جریان کوچک محفلی انجام داد. این مدل خوبی نیست. ایراد 
هم به خود جریان سیاسی بر می گردد که نمی نشیند چهار سال نیرو برای کاندیداتوری 
در انتخابات ریاست جمهوری پرورش دهد، وقت بگذارد و جریان سازی فکری 
در جامعه ایجاد کند. چند ماه مانده به انتخابات پشت سر یک نفر می رود و بعد از 

انتخابات نیز نامزد منتخب خودش کارها را پیش می برد.
 

حبیب الله بور بور؛ 
کابینه رئیسی ربطی به اصولگرایی 

ندارد 

تصمیم گیری نهایی درباره وزرای پیشنهادی
 بر عهده نمایندگان است

سرویس سیاسی-  رییس مجلس شورای اسلامی گفت: 
تصمیم گیری نهایی درباره وزرای پیشنهادی دولت بعد 
از شنیدن سخنان موافقان و مخالفان و گزارش کمیسیون 
و اظهارات وزیر پیشنهادی، بر عهده نمایندگان است و 
آنچه در کمیسیون ها مطرح می شود برای تصمیم درست 

در این زمینه است. 
»عزت الله  اکبری تالارپشتی« در جلسه علنی روز گذشته 
مجلس شورای اسلامی و در جریان بررسی صلاحیت 
وزرای پیشنهادی دولت در تذکری بر اساس بند ۱۱ ماده 
۲۲ قانــون آئین نامه داخلی مجلس گفت: اینکه در این 
دوره همه وزرای پیشنهادی دولت در همه کمیسیون ها 
حضور یافته و برنامه های خود را ارائه دادند،  ابتکار خوبی 
اســت. اما در جریان بررسی صلاحیت وزرا در صحن، 

در ستونی که در سامانه اسامی مخالفان یا موافقان درج 
می شود، در یک زمان ۲۰۰ نفر به عنوان مخالف یا موافق 

وزیر پیشنهادی ثبت نام می کنند.
رییس کمیسیون صنایع و معادن مجلس افزود: این شیوه 
سبب ایجاد شائبه ارزیابی درباره وزیر پیشنهادی می شود 
و بهتر اســت در این باره تدبیر شود تا اسامی کمتری در 

سامانه قرار بگیرد.
وی با بیان اینکه رییس جمهوری با روسای کمیسیون ها 
درباره وزرای پیشنهادی مشورت نکردند، گفت: وزرای 
پیشنهادی در صورت تایید قرار است چهار سال عهده دار 
مســوولیت شــوند و مجلس باید با دقت بیشتری در 

انتخاب آنها عمل کند.
نماینده مردم تهران در پیشنهادی مبنی بر برگزاری جلسه 

غیر علنی در روزهای آینده برای بیان فرآیند طی شــده 
در معرفی وزرای پیشنهادی، خطاب به رییس مجلس 
اظهار داشت: شما امروز در جلسه هیأت رئیسه با رؤسای 
کمیسیون ها توضیحاتی در این خصوص ارائه کردید که 
قانع کننده بود شاید لازم باشد این توضیحات برای همه 

همکاران نیز داده شود.
»محمدباقر قالیباف« در پاسخ به تذکر این نماینده گفت: 
در خصوص میــزان ثبت نام نمایندگان برای مخالفت 
یا موافقت بــا وزرا، همه این امکان را دارند و می توانند 
ثبت نام کنند و این هم تحلیل درســتی نیســت که مثلا 
ثبت نام مخالفان و موافقان را به معنای رأی دادن یا رأی 

ندادن به وزیر تلقی کنیم.
رییس مجلس شورای اسلامی افزود: تصمیم گیری نهایی 
بر عهده عموم نمایندگان است که بعد از شنیدن سخنان 
موافقان و مخالفان و گزارش کمیسیون و اظهارات وزیر 
پیشنهادی تصمیم گیری کنندو ما هم نمی توانیم اسامی یا 

آمار ثبت نام کنندگان را در سامانه پنهان کنیم.
رییس مجلس در خصوص تشکیل جلسه غیرعلنی برای 
توضیح در خصوص روند معرفی وزرا نیز تصریح کرد:  
در حوزه رأی اعتماد جلســه غیرعلنی نداریم و رسانه 
ملی مذاکــرات را زنده پخش می کند و این هم یکی از 
مزیت های قانون اساسی و آئین نامه داخلی مجلس است.
قالیباف خاطرنشــان کرد: اینکه با رییس و نمایندگان 
مشــورت شــده یا نه فارغ از اینکه مشورت شده باشد 
یا نشده باشــد، قانون اساسی تصمیم نهایی را به عهده 
نمایندگان گذاشته و این جلسات و مباحث مطرح شده 
در کمیسیون ها و صحن نیز برای این است که نمایندگان 
به درســتی و بر اســاس تکلیف قانونی و شرعی خود 

تصمیم بگیرند.

قالیباف رییس مجلس شورای اسلامی:

برگزاری رزمایش دریایی مشترک 
روسیه، چین و ایران

سرویس سیاسی-  سفیر روسیه در ایران در گفت وگویی 
از برگزاری یک رزمایش دریایی مشترک توسط ایران، 
روســیه و چیــن در منطقه خلیج فــارس خبر داده و 
موضوعاتی را پیرامون روابط ایران با همســایگانش و 

امنیت منطقه مطرح کرد. 
لوان جاگاریان ســفیر روسیه در ایران در گفت و گو با 
اسپوتنیک، گفت که روسیه، ایران و چین در بازه زمانی 
مابین اواخر سال ۲۰۲۱ و اوایل ۲۰۲۲، در منطقه خلیج 
فارس یک رزمایش دریایی مشترک انجام خواهند داد. 
جاگاریان در این راستا گفت: در اواخر امسال یا اوایل 
سال ۲۰۲۲، روسیه، ایران و چین یک رزمایش دریایی 
مشــترک به نام CHIRU در منطقه خلیج فارس انجام 
خواهند داد. ناوهای جنگی روســیه، ایران و چین در 
این رزمایش شــرکت می کننــد. هدف اصلی تمرین 
عملیات هایی برای تامین امنیت کشتی رانی بین المللی 
و مبارزه با دزدان دریایی است.  به گفته او، آماده سازی 
برای رقابت ها در مسابقات نظامی بین المللی غواصی 
عمق در ســال ۲۰۲۱ در منطقــه چابهار ایران در حال 

تکمیل است. 
سفیر مســکو در تهران افزود: علاوه بر روسیه، ایران و 
چین، ســوریه و ونزوئلا هم مشارکت خواهند داشت. 
برنامه هایی برای رقابت میان گروه های غواصی نیروهای 
مسلح این کشورها در نظر گرفته شده است. نمایندگان 
یــگان فرماندهی نیروی دریایی روســیه در افتتاحیه و 

اختتامیه این مسابقات حضور خواهند داشت. 

این دیپلمات روس عقیده دارد که ایران و کشــورهای 
عربی نمی خواهند تنش بیشتری در منطقه خلیج فارس 

رخ دهد. 
جاگاریان علاوه بر این مطرح کرد، روسیه در پی برخی 
سوانح رخ داده برای کشتی های تجاری، واکنش اغراق 
آمیزی به وضعیت دریای عمان نشان نمی دهد،  چون 
مطمئن است که نه ایران و نه همسایگان عربش تمایلی 

به افزایش بیشتر تنش ها ندارند. 

او با اظهار این که روابط میان ایران و کشورهای عربی در 
خلیج فارس در حال نزدیک تر شدن است، در این راستا 
بیان کرد: امارات متحده عربی هیئتی را برای مشارکت 
در مراسم تحلیف سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور 
ایران فرستاد. ایران و عربستان سعودی رابطه مستقیم 
برقــرار کردند. این یکی از اهــداف ما برای موضوع 
امنیتی جامع در خلیج فارس اســت که در حال ارتقای 

آن هستیم. 

سفیر روسیه در تهران اعلام کرد:

ســرویس سیاسی- شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسویه وجوه 
)سمات( با انتشار اطلاعیه ای از امکان لغو فروش سهام عدالت تا پایان هفته جاری 

خبر داد.
شــرکت ســپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسویه وجوه )سمات( با انتشار 

اطلاعیه ای از امکان لغو فروش سهام عدالت تا پایان هفته جاری خبر داد.
در اطلاعیه این شرکت آمده است:

آن دســته از مشمولان سهام عدالتی که سفارش فروش سهام خود را در ماه های 
گذشته در درگاه های الکترونیکی شرکت های کارگزاری و یا سیستم بانکی ثبت 
کرده اند، اما با توجه به تغییرات قیمتی ایجاد شــده از روز ثبت سفارش تاکنون، 
قصد انصراف دارند، تنها تا پایان هفته جاری )۵ شهریورماه ۱۴۰۰( مهلت دارند، 

سفارش های خود را لغو کنند.
بدیهی است سهامدارانی که سفارش های فروش سهام عدالت خود را لغو نکنند، 

سفارش های قبلی آن ها معتبر بوده و برای فروش اعمال خواهد شد.
گفتنی است، مرکز تماس ذینفعان بازار سرمایه با شماره ۱۵۶۹ آماده پاسخگویی به 

سوالات سهامداران سهام عدالت است.

مهلت لغو سفارش فروش 
سهام عدالت تمدید شد 


